
80.VII.2 - XV sesja Rady Miejskiej, 30 września 2015 

Interpelujący radny: Krzysztof Kido 

Radny poinformował, że w związku ze zbliżającym się terminem odbioru technicznego ringu 

miejskiego, w zeszłym tygodniu jeszcze raz przejechał trasę na kilku odcinkach, tam gdzie 

jest już położona warstwa ścieralna, i stwierdził, że wysokość krawężników na przejściach dla 

pieszych, w tym osób niepełnosprawnych, a także na ścieżkach rowerowych, jest niezgodna z 

polską normą. 

Radny poinformował, że wysokość krawężnika nie może przekraczać 1 cm – warstwa 

ścieralna jest położona, krawężniki mają 3-4 cm wysokości – jest jeszcze czas, aby to 

poprawić, ponieważ inaczej, po odbiorze, te prace będą musiały być wykonane na koszt 

Miasta. 

(Odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Marek Biernacki podczas sesji Rady Miejskiej w 

dniu 30 września br. - archiwum transmisji obrad)  
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/17.html
http://fms.hdsystem.pl/index.php?streamName=umslupsk



